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Technische vragen & opwaardeerverzoek m.b.t. SB Uitvoeringsagenda Blauwe Agenda Utrechtse 
Heuvelrug 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
ChristenUnie 1 Opwaardeerverzoek: Leggen we in deze 

Uitvoeringsagenda de lat hoog genoeg? In 
het Ambitiedocument Blauwe Agenda 
Utrechtse Heuvelrug speelde het ‘herstel 
van natuurlijke watersystemen’ een 
belangrijke rol. Komt deze ambitie 
voldoende aan bod in het 
Uitvoeringsprogramma? Nemen we genoeg 
maatregelen om de doelen van de 
Kaderrichtlijn Water te halen 

De hoogte van de lat wordt bepaald door het 
ambitiedocument, dat is vastgesteld door 
ons en onze partners. De ambities staan 
dus en hebben draagvlak. De kabinetsbrief 
Water en Bodem Sturend vormt daarbij een 
steun in de rug. De uitvoeringsagenda geeft 
een nadere concrete uitwerking aan de 
ambities. Diverse projecten uit de 
uitvoeringsagenda dragen bij aan meer 
watervoorraad, zoals afkoppelen en 
infiltreren, vasthouden van water op de hoge 
flanken en anticiperend waterbeheer. Het 
vergroten van de grondwatervoorraad op de 
hoge delen van de heuvelrug draagt bij aan 
het versterken van kwel naar kwetsbare 
natuurgebieden op de flanken. Dit draagt 
dus bij aan de KRW doelen voor 
hydrologisch natuurherstel. Daarnaast 
draagt de Blauwe Agenda bij aan het 
uitvoeren van het UPLG in de 
gebiedsprocessen. 
   

GroenLinks 2 Zijn er bepaalde activiteiten die niet kunnen 
worden uitgevoerd wanneer de financiële 
bijdrage van de provincie of partners 
(bovenop de basisfinanciering) niet 
toereikend blijkt te zijn? Zo ja, welke zijn dit? 
En wat zijn de gevolgen hiervan voor het 
bereiken van de doelen van de 
uitvoeringsagenda tot 2027 en daarna? 

 

De verwachting is dat er voldoende 
financiën beschikbaar zullen zijn, omdat een 
deel van de maatregelen aansluiten bij de 
kerntaken van ons en onze partners en 
bestuurders de ambities omarmen. Voor 
onze bijdrage kunnen we gebruik maken 
van de grondwaterheffing en bijbehorende 
voorziening. Daarnaast zijn er voor de 
uitvoering van de maatregelen diverse 
subsidies beschikbaar waarvan we naar 
verwachting gebruik kunnen maken.  
  

 3 Met welke minimale frequentie worden we 
op de hoogte gehouden van de 
ontwikkelingen? 

 

Voor de monitoring sluiten we bij voorkeur 
aan bij de jaarrekening en de prestatie 
monitoring van het Bodem en Water 
programma. Qua frequentie zullen we PS 
dus jaarlijks op de hoogte houden van de 
voortgang van de Blauwe Agenda en 
daarmee blijft u op de hoogte van de 
ontwikkelen.  
 

 


